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Jarostaw Chmielewski

Radny Rady Miasta

Pan

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta

Szanowny Panie zwracam siq do Pana z proSbq o interwencjq w sprawie poprawy

bezpieczedstwa os6b korzystajqcych ze 6cieiek rowerowych, proszq o przyciqciem galqzi, kt6re

wchodzq na Scie2ki rowerowe. Tak sytuacja zagraia bezpieczeistwu cyklist6w. Zaobserwowano to na

ul. Torudskiej Dtugiej i Wiejskiej, ale proszq o przeglqd 6cieiek w mieScie tak aby poprawi6

bezpieczeistwo i komfort przemieszcza nia m ieszka 6c6w naszego m iasta.
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